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Kommunstyrelsen i korthet den 22
augusti

Karlstads El- och stadsnäts investering på 490 miljoner kronor som ska
behålla framtida energi- och effektbehov godkändes. Klarälvsloppet får 500
000 kronor till årets evenemang och tillväxtdirektör Ulf Johanssons
förordnande förlängs. Det är några av besluten som fattades på dagens
kommunstyrelsemöte.

Kommunstyrelsens beslut 
Följande ärenden beslutades på kommunstyrelsens sammanträde.



Klarälvsloppet beviljas 500 000 kronor

Det årligen återkommande Klarälvsloppet har sökt 500 000 kronor i bidrag
för att genomföra årets evenemang den 24-25 september. Loppet startar i
Hagfors och har målgången i Karlstad. Deltagarna kan åka rullskidor, springa
eller cykla.

Beslut
Klarälvsloppet beviljas 500 000 kronor.

Förlängt förordnande för tillväxtdirektören

Tillväxtdirektör Ulf Johanssons chefsförordnande löper ut den 31 augusti
2022. En förlängning på ett och ett halvt år föreslås i stället för tre år som i
normalfallet. Det på grund av att det nu görs en organisationsförändring både
på koncernnivå och inom kommunledningskontoret och att det samtidigt
pågår utredningar inom näringslivsområdet.

Beslut
Ulf Johanssons förordnande som tillväxtdirektör förlängs till och med den 29
februari 2024.

Karlstadsregionens handlingsplan

Ett förslag till handlingsplan för Karlstadsregionen har tagits fram för åren
2022 och 2023. Det baseras på de fem kommunernas samarbetsavtal. 
Handlingsplanen utgår från de fokusområden som Karlstadsregionen
beslutade om under 2021 och ska godkännas i var och en av kommunerna
Karlstad, Hammarö, Kil, Grums och Forshaga. 
Den handlar bland annat om att hitta en gemensam strategi för öka antalet
företagsetableringar, en gemensam strategi hur Karlstadsregionen kan
marknadsföras, samfinansiering av tjänster inom vatten och avlopp och
samarbete inom samhällsplanering och kompetensförsörjning. 

Beslut
Kommunstyrelsen godkänner Karlstadsregionens handlingsplan för åren 2022
och 2023.

Kartgränsereras i kommunens markpolicy

2020 beslutade kommunfullmäktige om en ny markpolicy för att skapa
tydlighet i varför kommunen ska äga mark och säkerställa att kommunen har
den mark som behövs för att utvecklas. I beslutet framgick att kartbilagorna
till markpolicyn ska aktualitetsprövas vid behov, men minst en gång



vartannat år och det har nu gjorts för första gången. Kartgränserna har
justerats så att de följer områdesgränser som vägar och vattendrag på ett mer
naturligt sätt. 

Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner förslaget till nya kartbilagor i markpolicyn.

Beslut inför kommunfullmäktige
Följande ärenden ska vidare till kommunfullmäktige för slutligt beslut.

Investering för att säkra Karlstads framtida elnätskapacitet

För att säkerställa Karlstads framtida energi- och effektbehov
föreslår Karlstads El- och stadsnät investeringar på 490 miljoner kronor för
perioden 2024-2031. Bolaget har gjort en utredning av behoven utifrån den
väntade befolkningsutvecklingen och övergången till en fossilfri
fordonsflotta. Baserat på översiktsplanen för 2050 som är ute på remiss
kommer Karlstads kommun då ha 125 000 invånare, 30 000 nya bostäder och
nya markområden som möjliggör för verksamheter att etablera sig i
kommunen. Bolagets nätutvecklingsplan 130 kV innebär en om- och
utbyggnad av mottagningsstationer för en sammantagen kapacitetshöjning
som ska ge ett robust och stabilt elnät.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår att investeringen på 490 miljoner kronor
godkänns. Styrelsen i Karlstads El- och stadsnät AB får mandat att fatta
beslut om delinvesteringar och bolaget får i uppdrag att rapportera
betydande avvikelser som påverkar totalt investeringsbelopp eller andra
större omvärldsförändringar till kommunfullmäktige.

Tilläggsanslag till bygget av Orrholmsskolan

Teknik- och fastighetsnämnden begär ökat anslag till bygget av den nya
Orrholmsskolan. Bygget har av olika anledningar förskjutits och
kostnadsökningar på framför allt material gör att man behöver ytterligare
anslag för att kunna genomföra projektet. 
Kommunfullmäktige avsatte 311 miljoner kronor för bygget av skolan och
tillhörande idrottshall i budget för 2019-2021.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår att teknik- och fastighetsnämnden tilldelas ett
tilläggsanslag i investeringsbudgeten 2022 på 30 miljoner kronor för



projektet Orrholmsskolan. Finansiering sker genom nyupplåning.

Merkostnader vid Färjestads ridklubb

Kommunfullmäktige anslog i Strategisk plan och budget 2019-2021,
59,5 miljoner kronor för om- och tillbyggnad av anläggningen vid Färjestads
ridklubb. Under 2021 konstaterades att markförhållandena var sämre
än förväntat och teknik- och fastighetsnämnden beviljades ytterligare
14 miljoner kronor för att kunna färdigställa projektet. Med anledning
av kostnadsökningar på material och ytterligare behov av en mer
omfattande markentreprenad begär teknik- och fastighetsnämnden
ytterligare anslag för att kunna genomföra projektet.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår att teknik- och fastighetsnämnden tilldelas ett
tilläggsanslag i investeringsbudgeten 2022 på 15 miljoner kronor och att
kultur- och fritidsnämnden beviljar ett tilläggsanslag till driftbudget
från 2024 och framåt på 800 000 kronor för att finansiera den
ökade hyreskostnaden på Färjestads ridklubb.

Kontakta respektive parti vid frågor om egna förslag eller reservationer. Det
fullständiga protokollet från kommunstyrelsens sammanträde publiceras på
karlstad.se när det är justerat, om cirka en vecka.

Per-Samuel Nisser, Moderaterna, 070-689 39 39

Alexander Torin, Moderaterna, 072-717 58 71

Linda Larsson, Socialdemokraterna, 070-204 48 61

Anders Tallgren, Socialdemokraterna, 070-001 88 66

Frida Pettersson, Centerpartiet, 070-001 61 19

Niklas Wikström, Liberalerna, 070-001 82 00

Monika Bubholz, Miljöpartiet, 076-126 01 02

Erik Nilsson, Kristdemokraterna, 070-001 03 21



Ljubica Jasic Modin, Sverigedemokraterna 072-381 89 42

Parvane Assadbegli, Vänsterpartiet 070-001 06 02

För mer information, kontakta:

Jenny Eriksson, jenny.eriksson@karlstad.se , 054-540 67 53
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